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 OR-RM.0002.10.5.2021 
 

Protokół Nr XLIII/21 
z obrad XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 06 sierpnia 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

  

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pani Alicja Tymek     - Skarbnik Gminy 

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie 

 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego w Koronowie. 

 

1. Otwarcie obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie.      

Obrady XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk Poinformowała zebranych, 

że  obrady sesji Rady Miejskiej w  Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne 

są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

W związku z pandemią koronawirusa przewodnicząca obrad zaapelowała do radnych 

o zachowanie szczególnych środków ostrożności podczas obrad sesji. 

Przewodnicząca obrad poinformowała również, że sesję zwołano na wniosek Burmistrza 

Koronowa z dnia 30 lipca 2021 roku. 

 

Wniosek stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności oraz potwierdzenia kworum na tabletach przewodnicząca 

obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk stwierdziła prawomocność obrad XLIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak. 
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Radni Wojciech Orliński, Sławomira Polewana przybyli na obrady sesji w pkt 4. 

 

Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk przywitała uczestników 

sesji, tj: 

 Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie, 

 Pana Patryka Mikołajewskiego Burmistrza Koronowa wraz z kadrą kierowniczą 

i pracownikami urzędu. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Przystępujemy do punktu 

trzeciego porządku obrad, czyli do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Kto z Państwa jest za? – 17 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak, Sławomira Polewana, 

Wojciech Orliński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk –W związku z tym nie 

będziemy odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem,  

a o wprowadzenie proszę Skarbnik Gminy Koronowo Panią Alicję Tymek. 

Skarbnik Gminy Koronowo Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Otwieram dyskusję.  Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Nie widzę. Zamykam 

dyskusję.  

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Obecnych 17 radnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję bardzo. Zatem 

bardzo proszę przystępujemy do głosowania  jawnego imiennego.  



3 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak, Sławomira Polewana, 

Wojciech Orliński. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 16 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XLIII/371/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

czwartego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz uzasadnieniem. 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak, Sławomira Polewana, 

Wojciech Orliński. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – W związku z tym nie 

będziemy odczytywać projektu uchwały, a o wprowadzenie proszę Skarbnik Gminy 

Koronowo Panią Alicję Tymek. 

Skarbnik Gminy Koronowo Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

Na obrady sesji przybyli radni: Sławomira Polewana, Wojciech Orliński. Obecnych 19 

radnych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Ja pozwolę sobie może 

zadać pytanie. Może to nie jest związane, na pewno nie jest związane z tym dzisiejszym 

budżetem. W zasadzie jest to pytanie skierowane do Pana burmistrza. Panie burmistrzu, 

jakie podejmie Pan działania, a być może już Pan podjął jakieś działania, w związku  

z uzasadnionymi roszczeniami mieszkańców Koronowa co do aktualnego stanu toru 

rowerowego tzw. PUMPTRACK – u? A w zasadzie to tej wyschniętej trawy, która niestety 

już jest tam zniszczona i która szpeci nasze miasto? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Jak najbardziej Pani przewodnicząca. 

Pamiętacie Państwo w zeszłym roku, to było bodajże w październiku, na wniosek radnego 

Skotnickiego wprowadziliśmy do budżetu takie zadanie, jak projekt i budowa toru 

rowerowego PUMPTRACK. Wówczas rozstrzygnęliśmy przetarg. Znalazł się wykonawca. 

Został wyłoniony w przetargu. Nie podpisał niestety umowy ze względu na to, że ze 

Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy nie mógł uzyskać na czas map potrzebnych do 

celów projektowych. W tym roku ponowiliśmy to zadanie i dzięki Bogu, Państwu przede 

wszystkim, udało się to zadanie rozstrzygnąć, wyłonić wykonawcę. W całej Polsce obiekty 

typu PUPMTRACK powstawały na zasadzie zgłoszenia małego obiektu budowlanego  

i firma, z którą podpisaliśmy umowę, w całej Polsce na tej zasadzie wykonuje tory rowerowe 

typu PUMPTRACK. Jak się okazało w 21 dniu, czyli w ostatnim dniu, otrzymaliśmy odmowę. 

Chcieliśmy ten PUMPTRACK, jak sugerowałem Państwu wcześniej otworzyć na 1 czerwca, 

aby to było na Dzień Dziecka otwarte. Ale musieliśmy sporządzić projekt budowlany z 

pozwoleniem budowalnym. I wykonawca w tej samej cenie, zaznaczam, wykonał ten projekt 

budowlany. Otrzymał pozwolenie na budowę  

i przystąpił do działania. Wykonał tor rowerowy z głosowania mieszkańców. Czyli tą wersję, 

którą mieszkańcy wybrali. Ale przechodząc już tutaj do samych kwestii wykonawstwa. 

Wykonawstwo jest według dokumentacji projektowej. Trawa z rolki, która została położona 

nie była w SIWZ. Wykonawca położył ją, że tak powiem dla nas  

w gratisie. Kładł ją w lipcu, bo bardzo nam zależało, żeby to na 24 otworzyć. Zwłaszcza, że 

przez ogrodzenie, którym było to otoczone, dzieci i tak się przedostawały i korzystały  

z tego toru w czasie budowy. Chcieliśmy uniknąć, żeby nie było wypadków. Położono trawę 

w lipcu w bardzo gorący dzień. Wykonawca zobowiązał się, że jeżeli ta trawa nie zakorzeni 

się ze względu na przewóz tej trawy, która po prostu w upale została zmaltretowana przez 

słońce podczas przewozu, że w miesiącu wrześniu, bądź w październiku, kiedy będzie już 

chłodniej wymieni ją na swój koszt na nową. Jeśli zaś chodzi o fragment podkopanego toru, 

to ktoś w nocy wziął łopatę i podkopał asfalt. Tak samo miejsce ma przy garażach, które na 
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poprzedniej sesji bodajże Państwo zakupiliśmy od spółdzielni Koronowo. Te garaże z tyłu, 

tam również ktoś ze szpadlem po prostu podkopał. Więc jest to po prostu wandalizm. 

Wandalizm, z którym się borykamy nie tylko w tym miejscu, ale w wielu innych miejscach. 

Wykonawca podstawił podwykonawcę, który był z Gminy Koronowo, który dosypie tej ziemi. 

a sam wykonawca we wrześniu bądź październiku, założy nową trawę już  

w warunkach,  które będą na to pozwalały. I tak wygląda sprawa... i ja mam prośbę do 

Państwa, bo na PUMOTRACK - u znajduje się bardzo ładna tablica informacyjna,  jak 

korzystać z tego obiektu budowlanego. Może byśmy poudostępniali, żeby ludzie mieli 

świadomość, bo nie każdy czyta, albo nie każdy czyta całość tego. Jest tam wybrukowane 

wejście, jest tam śmietnik, dwie ławeczki, tam się wchodzi, a nie w każdym innym miejscu, 

gdzie nie jest do tego przystosowane.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Dziękuję za wyjaśnienia. 

Mam jeszcze również jedno pytanie do Pani skarbnik, przy okazji tej termomodernizacji 

świetlicy w Wilczu, tak mi się nasunęło. Czy został może złożony wniosek przez Panią 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie odnośnie zabezpieczenia 

środków na przeprowadzenie ekspertyzy geologicznej świetlicy wiejskiej w Tryszczynie 

w związku z zamknięciem przez nadzór budowlany tej świetlicy z użytku. Czy taki wniosek 

wpłynął, czy też nie? Bardzo proszę, Pan wiceburmistrz Piotr Kazimierski, proszę uprzejmie. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Mówimy o dwóch różnych 

kwestiach. Kwestią numer jeden tutaj mówimy o zadaniu inwestycyjnym, które zostaje 

wprowadzone, o którym mówiliśmy też tak naprawdę w ciągu roku na komisjach, tutaj tak 

naprawdę z racji środków, które zostały niewykorzystane ze środków unijnych, robimy 

termomodernizację świetlicy w Wilczu, jest to zadanie inwestycyjne. To co Pani mówi, Pani 

przewodnicząca, czyli o ekspertyzie geologicznej chociażby, to nie jest tylko ekspertyza 

geologiczna, tylko musi zostać zrobiona ekspertyza całego tego budynku. Na chwilę 

obecną, dzisiaj też otrzymaliśmy informację, ile będzie mniej więcej kosztowała naprawa 

instalacji elektrycznej w Osieku i w Morzewcu i będziemy również pracować nad tym, by 

uruchomić tak naprawdę świetlicę w Tryszczynie, więc to nie jest tak, to są dwa rózne 

zadania, dwa rózne obiekty. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Ja rozumiem, to było tylko 

tak w kwestii informacyjnej, mi się nasunęło. Dziękuję uprzejmie za wyjaśnienia. Jeszcze 

mam tylko jedno pytanie, też proszę o przedstawienie może mieszkańcom, którzy zwrócili 

się do mnie z prośbą o wyjaśnienie. Na cmentarzu komunalnym usunięto szpalery 

żywopłotów przy tej głównej alei i teraz czy zostaną tam wykonane nasadzenia z innych 



6 

 

roślin, czy też są inne plany względem tego terenu? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Z informacji otrzymanych od prezesa 

bodajże w poniedziałek, zakład powiększa możliwość pochówków ludzi i likwiduje niektóre 

tereny zielone, niektóre żywopłoty, zostawia inne nasadzenia, a w tych miejscach po prostu 

powstaną nowe kwatery.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Rozumiem, dziękuję za 

wyjaśnienia. Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? bardzo proszę, Pan 

radny Olech Raddatz. 

Radny Pan Olech Raddatz - Zwiększamy tutaj w tym rozdziale transport i łączność na 

ulepszenie nawierzchni dróg gminnych. Przeznaczamy kwotę 660.000.00 zł tysięcy. Czy ta 

kwota ma już jakieś przeznaczenie na konkretne drogi, czy to jest na bieżące utrzymanie 

dróg?  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - To jest to zwiększenie, o którym już 

rozmawialiśmy z pół roku temu, że wtedy zmniejszaliśmy, a teraz zwiększamy. Chodzi  

o remonty dróg – i te bieżące, i dokończenie tych nakładek, które że tak powiem mamy 

zgłoszone, a kiedyś był tam asfalt m.in. ul. Klasztorna, ulica w Nowym Dworze, czyli to się 

mieści w funduszu remontowym, tak bym to nazwał. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Dziękuję. Czy jeszcze ktoś 

z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Bardzo proszę, pan radny Piotr Mitera. 

Radny Pan Piotr Mitera - Wracając jeszcze do tego PUMPTRACK- u  przy hali 

widowiskowo-sportowej. Pojawia się taka obawa, że nawet jeśli pojawi się nowa trawa, ona 

też może w bardzo szybki sposób, z racji tego że PUMPTRACK jest obiektem 

przeznaczonym dla młodzieży, a młodzież też ciężko okiełznać i prowadzić określonymi 

ścieżkami, to pojawia się obawa, że ta kolejna trawa też może zostać szybko zużyta, 

zniszczona. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk    - No, ale myślę Panie radny, 

że do tematu wrócimy chyba we wrześniu, jak ta trawa zostanie na nowo położona. 

Radny Pan Piotr Mitera - Znaczy chciałem jeszcze tylko jedną rzecz zasugerować, czy 

istnieje możliwość, żeby wprowadzić zmiany do projektu, które by zastąpiły trawę podłogą 

bezpieczną, taką jaka jest stosowana na placach zabaw? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Rozważaliśmy to na etapie projektu 

jeszcze w zeszłym roku. Wykonawca, który wykonał tych placów kilkadziesiąt w całej Polsce 

odradza nawierzchnię bezpieczną, taka jaka jest na przykład na placach zabaw. Ta guma 

taka, ze względu na to, że na torach rowerowych typu PUMPTRACK rozwijane są duże 

prędkości. Trawa, zwłaszcza trawa z rolki, która ma tą podbudowę na siatce i tak dalej, jest 
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najbezpieczniejsza jeśli ktoś wypadnie z tego toru. Nawierzchnia bezpieczna też 

estetycznie, się z Panem zgadzam, wyglądałaby o wiele lepiej i moglibyśmy uzyskać równą 

kolorystykę. Ale nie wyobrażam sobie jak dziecko przewróciłoby się na to  

i przejechałoby twarzą przy na przykład 30 km/h.  

Radny Pan Piotr Mitera - Jeszcze, jeśli mogę jedno pytanie? A właściwie informację od 

mieszkańców, można? Mieszkańcy alarmują, że trawa na innym obiekcie gminnym, który 

też został oddany do użytku jakiś czas temu, czyli plac zabaw na ulicy Witosa, jest też mocno 

zniszczona, do tego stopnia że siatka wychodzi spod trawy i dziecko biegnące po placu 

zabaw może uszkodzić sobie stopę. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Całkowicie się z Panem zgadzam, 

dziękuję za ten sygnał. Zgłosiliśmy to wykonawcy bodajże dwa lub trzy miesiące temu,  

w dniu, we wtorek, w tym tygodniu rozmawiałem z wykonawcą zagroziliśmy już nawet 

zajęcie naszego zabezpieczenia i ma się to odbyć z tego co pamiętam dwunastego.  

Radny Pan Piotr Mitera  - Jeszcze ostatnia rzecz, mogę? 17 lipca odbył się warunkowy 

odbiór plaży, otwarcie tak? Nie, to było wcześniej. Wszystkie te rzeczy, które były do 

poprawienia zostały poprawione i 17 plaża została otwarta. Co jeżeli pojawią się rzeczy, 

które budzą wątpliwości, czy gwarancja obejmuje elementy takie jak słupki od żagli tych 

zacieniających, bądź ogrodzenie z kamieni wokół placu zabaw? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Znaczy, cały obiekt jest naturalnie objęty 

gwarancją. Zapraszam do zapoznania się z dokumentacją, z umową u Pani kierownik 

Szwesty, ale my nie mamy muru z kamienia wokół placu zabaw. 

Radny Pan Piotr Mitera - Znaczy jest taka otoczka oddzielająca piasek od trawnika  

z bruku i tam elementy są luźne, także warto byłoby to poprawić. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Chodzi Panu o taki 

krawężnik? 

Radny Pan Piotr Mitera  - O taki krawężnik, dokładnie, między trawnikiem, a piaskiem. Tam 

nie wszystkie elementy są sztywno osadzone i może dojść do tego, że.. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Aha, chodzi, przepraszam, o kostkę 

granitową, która ogranicza roznoszenie piasku na trawę? Rozumiem w ten sposób, tak? 

Naturalnie, wszystko jest objęte gwarancją, chociaż my i tak będziemy, mam nadzieję, na 

wrześniowej lub październikowej sesji prosić Państwa o to, który zakładać będzie toalety, 

natryski i tak dalej, i walczymy, może walczymy to jest złe słowo, nie chciałem żeby to było 

opatrznie zrozumiane, i po trójstronnym spotkaniu u Pana wojewody w Wodach Polskich  

i ze Starostwem Bydgoskim jest już nawet wstępna koncepcja jakbyśmy mogli pójść dalej 

już w ten wymarzony pomost. Ale zapraszam do zapoznania się z dokumentacją, każdy  
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z Państwa radnych macie prawo do zapoznania się z każdą dokumentacją. Do Pani 

kierownik Szwesty kieruje Pana wszelkie wątpliwości.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  -  Dziękuję. Czy jeszcze 

ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do 

głosowania  jawnego, imiennego.  

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Obecnych 19 radnych. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XLIII/372/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

rok 2021. 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Gostycyn zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej na obszarze 

Gminy Gostycyn i Gminy Koronowo. 

Obrady sesji opuścił radny Wojciech Orliński. Obecnych 18 radnych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  – Przystępujemy do piątego 

punktu porządku obrad, a mianowicie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia 

Gminie Gostycyn zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej na obszarze Gminy Gostycyn i Gminy Koronowo. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak, Wojciech Orliński. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 
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będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Zastępcę Kierownika Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Angelikę Walat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję.  Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

 

Na obrady sesji wrócił radny Wojciech Orliński. Obecnych 19 radnych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum. Obecnych 19 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XLIII/373/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia Gminie Gostycyn zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej na obszarze Gminy Gostycyn  

i Gminy Koronowo. 

Nieobecni radni: Bociek Patryk, Małgorzata Szymczak. 

 

5. Zamknięcie obrad XLIII nadzwyczajnej sesji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad sesji zamykam obrady XLIII nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

Sesja trwała od godziny 13.00 do godziny 13.42. 

 

Koronowo, 12 sierpnia 2021 r. 

Protokołowała    Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

Magdalena Wanda-Joras                 

Inspektor Biura Rady    /-/ Katarzyna Szulta - Romaniuk   


